

Global Conferencing

環球電話會議

Easily conduct conference calls with multiple business partners in different locations

輕鬆接通各地商業夥伴進行會議

HKBN Enterprise Solutions (HKBNES) Global Conferencing service lets you host and customise meetings easily and quickly with a high level of security, service assurance and professionalism. Our experienced conference management experts will provide all-round support so you can enjoy a seamless conferencing experience with a wide range of value-added services.

香港寬頻企業方案的環球電話會議服務兼具簡單便捷、安全可靠與頂級專業等優點，為客戶度身訂造各種方案。客戶可以享有會議管理專家的全方位支援，以及各式完善增值服務，滿足任何會議需要。

Features and Benefits

功能及優點



Cost Saving 節省成本

Cost is calculated by the minutes used on each line, so you save money by only paying for what you use.

收費僅按實際使用線路數量和通話分鐘計算，有效節約和控制成本



CAPEX Saving 節省資本支出

HKBNES maintains all systems and equipment, reducing your capital expenditures.

一切系統和設備維修均由香港寬頻企業方案負責，減少資本支出



Expert Assistance 專人支援

Our experts can provide quick assistance in Cantonese, English, and Mandarin.

設有專業操作人員，為客戶提供流利的廣東話、英語及普通話支援服務



Hotline Service 熱線服務

Professional teams are on-call 24 hours a day, 7 days a week, backing your meetings anytime you need.

服務專員全天候24小時隨時候命，提供會議技術支援



High Security Level 保安嚴密

All conference calls are secured by flexible, time-limited PIN validation, ensuring that your meetings are private and confidential.

所有電話會議都可靈活加設限時密碼，保障會議機密和安全



Flexibility 靈活多變

Tailor-made solutions designed for your meeting type, time and place.

針對不同會議的類型、舉行時間及地點度身設計服務，彈性配合不同需要



One-Stop Solution 一站式方案

Enjoy personalised flexibility through a range of audio, video and web conferencing solutions, and a variety of equipment purchase, rental and maintenance options.

涵蓋電話、視像及網上會議方案，並備有不同器材的採購、租借及保養服務，助客戶靈活配搭專屬又全面的服務組合

How It Works

服務概覽

3 Types of Conferencing Solutions 三大會議方案

Audio Conferencing

電話會議

Facilitate different types of business meetings and presentations with tailor-made conferencing solutions.

提供度身訂造的會議服務方案，支援不同類型的商務會議或簡報

Video Conferencing

視像會議

One-stop video conferencing solutions with broadband services, network design and deployment to empower hassle-free configuration and system integration.

為企業提供一站式優質視像會議通訊的會議服務，配合寬頻服務及網絡設計和安裝，免卻組件及系統整合的煩惱

Web Conferencing

網上會議

Design an ultimate multimedia conferencing experience by integrating voice, data and video content.

集語音、數據及視像模式於一身，提供完善的多媒體網上會議體驗

Value Added Service

增值服務

Event / Client Presentation Calls

活動 / 簡報發佈

Announce important news and business developments, such as IPOs or results announcements, in a fashion that allows you to interact with many listeners through operator-moderated calls.

在專業操作員協助下，可同時與多方參與者連繫和互動，方便公佈重要資訊或業務發展，尤其適用於招股或業績發佈等議程

Instant Replay with Voice Capture

錄音即時重播

Record your meeting, control who can access the recording via PIN validation with an instant replay function, and see a list of everyone who has accessed it.

會議錄音只供持有密碼的人士可存取，並可即時重播，系統還會記錄存取者的資料，加強保安

Transcription Services

會議筆錄

Have your meeting transcribed in Microsoft Word format for easy reference and filing.

將會議內容以Microsoft Word文字檔形式記錄，方便查閱和存檔

Other Recording Services

其他錄音服務

Get a digital sound file of your meetings for your records via a digital link with password encryption or CD.

透過經加密的數碼鏈結或CD，獲取會議語音內容。

24-Hour Hotline for Reservations & Enquiries

24小時預約及查詢熱線

T: (852) 2112-1000 F: (852) 2112-1222 E: globconf@hkbn.com.hk

Discover how HKBN Enterprise Solutions can meet your business needs by contacting us at 128-1111 or hkbn.net/en

請即致電128-1111 或瀏覽 hkbn.net，了解香港寬頻企業方案如何配合您的業務發展需要，為您度身訂造企業方案。

The services described in this publication are subject to availability and may be modified from time to time. Services and equipment provided are subject to HKBN Enterprise Solutions' respective standard conditions of contract. Nothing in this publication forms any part of any contract. © HKBN Enterprise Solutions 2023. All Rights Reserved.

本出版物中的一切服務需視乎其供應而定，服務內容及範圍亦可能不時被修改。有關服務與設備之提供均受香港寬頻企業方案相應合約的條款及細則所約束。本出版物的一切內容均不構成任何合約中的任何部份。
© 香港寬頻企業方案有限公司2023。版權所有。